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Mal by nám priniesť 
šťastie, harmóniu, tvorivú 
energiu, úspechy v zamest-
naní, praje aj láske... 
Všetky tieto pozitívne 
atribúty nám má priniesť 
podľa čínskeho horoskopu 
nový rok 2020. Aj keď 
akýmkoľvek horoskopom 
neverím, úprimne želám 
všetkým ľuďom, najmä 
Bánovčanom, aby sa im 
toto všetko „predpovedané“ 
splnilo. A ako znie 
rada z horoskopu? Vraj 
za žiadnu cenu nepreru-
šujte vzťahy so svojimi 
priateľmi... Takže, milí naši 
čitatelia - priatelia, ostaňte 
nám verní! Hľadajte naše – 
Vaše  noviny každý utorok 
a stredu vo svojich schrán-
kach a občas nám napíšte! 
Napríklad aj o tom, či sa 
horoskop vyplnil...
  Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

Tradičné 
koncoročné 
stretnutie 
jubilantov 
s primátorkou

Sviatočný koncert ZUŠ so vzácnymi hosťami

Hlasujte denne 
za ďalšie nové 
detské ihrisko 
Žihadielko!

Koledovanie 
Dobrej noviny 
v našom meste

Nový román 
Posledná 
barónka Silvestra 
Lavríka

Účinkujúce zbory – domáci Detský spevácky zbor Bosé osy, Učiteľský zbor a hostia – Zbor dirigentov a hudobných nadšencov Con Moto, v popredí 
český dirigent Jiří Slovík, pôsobiaci vo viacerých krajinách Európy a držiteľ viacerých ocenení...  Viac na strane 4, foto: Alena Borszéková

Novoročný príhovor primátorky Rudolfy Novotnej
Vážení 
spoluobčania,
stalo sa peknou 
tradíciou, že v prvý 
deň nového roka 
sa Vám prihovára 
primátor či pri-
mátorka mesta . 
Pred niekoľkými 

dňami sme si v kruhu svojich rodín 
a priateľov, pokojne či v prúde osláv 
pripili na  privítanie okrúhleho 
Nového roku 2020 a súčasne sme sa 
možno bilancovaním rozlúčili s tým 
starým. Nezabúdajme, že prvého 
januára sme si pripomenuli aj Deň 
vzniku novej Slovenskej republiky, 
ktorá prešla zložitým politickým 
a  ekonomickým vývojom. Aj keď 
niektorí analytici hodnotia tento 
v ý voj rôzne, štatist ické údaje 
hovoria, a ja som tiež o tom presved-
čená, že Slovenská republika kráča 
tou správnou cestou. 

Aký bol prvý rok nového vedenia 
mesta a  mestského zastupiteľstva? 
Z môjho pohľadu bol určite náročný, 
rýchly, hektický, plný práce, rozhod-
nutí a  zmien. Nie so všetkým sme 
ale spokojní. Určite by sa toho dalo 

urobiť ešte viac, no nielen čas, ale aj 
finančné prostriedky sú neúprosné. 

Nepodarilo sa nám viacero 
zámerov, napríklad zmeniť a zefek-
tívniť systém kosenia a  čistenia 
mesta, čo je spôsobené aj masívnym 
úbytkom verejno-prospešných pra-
covníkov, a tiež zvyšovaním platieb 
v  dôsledku navýšenia minimálnej 
mzdy. Verili sme, že v priebehu roka 
získame výmenou do majetku mesta 
budovu bývalého SOU Zornica, kde 
plánujeme byty pre mladých, a tiež 
zariadenie pre seniorov. S  týmito, 
ale aj inými staršími úlohami sa 
musíme znova popasovať aj v tomto 
roku.

V predchádzajúcom roku 2019 
sme realizovali veľa investícií, ktoré 
boli naplánované buď predchádza-
júcim vedením mesta a zastupiteľ-
stvom, alebo už novým. Celková 
suma presiahla hodnotu 476 tisíc eur, 
a to nepočítam investíciu na dokon-
čenie zimného štadióna v hodnote 
466 tisíc eur. Do MŠ sme investovali 
64 tisíc a do ZŠ 71 tisíc eur. Podrob-
nejšie budeme o  nich informovať 
v Bánovských novinách pri hodno-
tení nášho prvého volebného roka. 

Investície do  školských zariadení 
budú pokračovať aj v nasledujúcom 
období, napríklad výmenou okien 
v materských školách.

Podrobnejšie by som Vás chcela 
informovať o našich plánoch na rok 
2020. Počet obyvateľov mesta sa 
neustále znižuje, a preto považujeme 
za prioritu podporu výstavby byto-
vých domov, kde by malo v  meste 
pribudnúť 208 bytových jednotiek.

Pracujeme tiež na  budovaní 
kolumbária, karanténnej stanice 
pre opustené zvieratá, na doplnení 
svetelných bodov pri pošte Dub-
nička a v areáli ŠHOK-u na sídlisku 
Dubnička, kde vybudujeme nové 
workoutové ihrisko pre mládež, 
pracujeme tiež na  obnove MsKS 
a rekonštrukcii átria v ZUŠ Dezidera 
Kardoša, aj na  oprave chodníkov 
na  Partizánskej ulici, na  cintoríne 
a v mestskej časti Dolné Ozorovce.

V  prípade úspechu žiadostí 
o nenávratný finančný príspevok či 
predaja nevyužívaných pozemkov 
verejnou obchodnou súťažou by sme 
v meste pokračovali najmä v oprave 
ciest a  chodníkov, v  budovaní 
bývania pre seniorov, kompostárne, 

na odstránení havárií v ZŠ Komen-
ského, v ZŠ Gorazdova a na ďalších 
projektoch. 

Veľa je toho, čo je potrebné 
v  našom meste ešte vybudovať, 
vylepšiť a  skrášliť. Na  to je však 
potrebné veľa úsilia, práce, jednoty 
projektov, ale aj dobrej vôle, spo-
lupráce, ochoty a  tolerancie. Vyu-
žívam túto príležitosť a ĎAKUJEM 
všetkým, ktorí akoukoľvek formou 
a  mierou prispeli k  zveľaďovaniu 
nášho mesta, k  obohateniu jeho 
ekonomického, kultúrneho, spo-
ločenského či duchovného života, 
pretože budúcnosť mesta je hlavne 
v rukách jeho obyvateľov.

Prajem šťastný nový rok 2020 
naplnený zdravím, láskou, radosťou, 
požehnaním a  spokojnosťou Vám, 
občanom, ktorí v  našom meste 
a prímestských častiach žijete, tým, 
ktorým sú Bánovce nad Bebravou 
blízke ako aj všetkým našim 
rodákom po celom svete. 

Želám všetko najlepšie mestu, 
ktorému mám tú česť slúžiť!

 Rudolfa Novotná, primátorka 
 mesta Bánovce nad Bebravou
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Verejno - prospešné 
práce vykonáva už len 20 
ľudí: Pred desiatimi rokmi 
mestský úrad zamestnával 
na  verejno - prospešné 
práce dvesto nezamestna-
ných. V  januári 2019 klesla 
nezamestnanosť pod 3,5 % 
a toto percento  predstavuje 
ľudí, ktorí pravdepodobne 
nikdy ani robiť nebudú. 
V súčasnosti (januára 2019) 
má mesto len 20 aktivačných 
zamestnancov... * O rozvoji 
bánovského hokeja s  Pav-
l i kovsk ý m:  Reg ioná l ny 
manažér Slovenského zväzu 
ľadového hokeja aj pre tren-
čiansky región a  predseda 
komisie Rozvojového centra 
hokejového regiónu v Tren-
číne Richard Pavlikovský 
sa stretol s  primátorkou 
Rudolfou Novotnou, so 
zástupcami mesta a hokejo-
vého klubu, aby zhodnotili 
súčasný stav hokeja v našom 
me s t e . . .  *  K r i š t á ľ ové 
krídlo pre Bánovčanku 
Janku Danišovú: Jedenásť 
osobností zo Slovenska si 
ocenenia Krištáľové krídlo 
za  rok 2018 prevzalo v  Slo-
venskom národnom divadle 
28. januára. Medzi nim aj 
Janka Danišová v  kategórii 
Fi lantropia za  unikátny 
sociálny projekt Vnučka.sk... 
* Nové mestské zastupiteľ-
stvo schválilo veľa nových 
zmien: Druhé zasadanie 
MsZ schválilo zmenu štatútu 
mesta, členov deviat ich 
komisií MsZ, vrátane pred-
sedov. Tí budú tvoriť radu 
predsedov komisií, ktorá 
po prvý raz v histórii mesta 
nahradí mestskú radu... * 
Februárové zastupiteľstvo 
schválilo občanmi navrh-
nut ých členov v ýborov 

štyroch mestských častí... * 
Zhromaždenie za  slušnosť 
a  spravodlivosť: Vyše sto 
Bánovčanov sa 21. februára 
zhromaždilo na  námestí, 
aby si v  rámci iniciatívy 
Za  slušné Slovensko uctili 
prvé výročie vraždy mladého 
investigatívneho novinára 
Jána Kuciaka a  jeho snúbe-
nice Martiny Kušnírovej... 

* Najväčší požiar v histórii 
mesta (na  foto): Noc a ráno 
26. februára ostane v pamäti 
v š e t k ýc h  B á novč a nov. 
Po polnoci vypukol v areáli 
bývalej Preglejky požiar. 
Zneli výbuchy horiacich tu 
zaparkovaných áut, aj zo 
skladu pyrotechniky. Pla-
mene pripravili o  živobytie 
16 súkromných firiem... * 
Bánovčania vyhrali nové 
detské ihrisko Žihadielko:
Zástupky ňa spoločnost i 
Lidl do  rúk primátorky 
Rudolfy Novotnej odovzdala 
12. marca gratulačný list 
k  výhre v  súťaži o  detské 
ihrisko, ktoré spoločnosť 
postaví na sídlisku Dubnička 
a  otvorí v  júni tohto roka... 
* Zber odpadu zo záhrad 
po  novom: V  lokalitách 
záhrad už nebudú umiest-
ňova né  ve ľ koobjemové 
kontajnery ako doteraz, 

ale na  presne určený počet 
hodín v presne určený deň... 
* Brigády k  Hodine Zeme 
Bánovčanov spojili... * Sláv-
nostné otvorenie zimného 
štadióna: Pätnásteho apríla 
sme po  desiatich rokoch 
výstavby slávnostne otvorili 
zimný štadión v  celkovej 
hodnote dva a  pol milióna 
eur, z  čoho milión eur bolo 

získaných z  mimorozpoč-
tových zdrojov, za  účasti 
Rastislava Pavlikovského 
a  Richarda Lintnera... *  
Mesto hospodárilo s  pre-
bytkom: Na aprílovom MsZ 
poslanci schválili záverečný 
účet za  rok 2018, kde 
hospodárilo s  prebytkom 
988 tisíc eur. Okrem iného 
prednosta MsÚ konštatoval, 
že úroveň v ytriedeného 
odpadu v meste za rok 2018 
bola iba 20,23 %. Po prvýkrát 
v  histórii dostali poslanci 
materiály na  rokovanie len 
v elektronickej podobe, čím 
sa ušetrilo množstvo papiera 
a  t lačiarenskej farby... * 
Najlepší športovci mesta 
za  rok 2018: v  kategórii 
m ládež z ápasní k A lex 
Janeček, v  kategórii staršia 
mládež zápasník Peter 
Ducho, v kategórii dospelých 
triatlonistka Kristína Néč 

Lapinová... * TU ŽIJEM 
2019!  Fest iva l ku ltúr y, 
špor t u  a   obč ia nskeho 
aktivizmu počas prvojúno-
vého víkendu na  námestí 
otvoril aj Kultúrne leto 
a  v y v rchol i l  večerný m 
koncertom ZUŠ. Bol aj 
príležitosťou odovzdania 
štipendií piatim školákom 
z  rúk primátorky... * Biele 
srdce pre Eriku Slámkovú: 
Ocenené zdravotné sestry 
prijal prezident SR Andrej 
Kiska... * Cvičenie záchran-
ných zložiek: Šiesteho júna 
sa pri zimnom štadióne  
uskutočnilo súčinnostné 
c v ičenie Integrovaného 
záchranného systému, kde sa 
simuloval únik amoniaku... * 
Tri bánovské Talenty Tren-
čianskeho kraja: Ocenenie 
získali Adam Strapek zo ZŠ 
Duklianska, Jozef Filo so 
SOŠ Strojníckej a  Dominik 
Plaskonis z Gymnázia Janka 
Jesenského... * Peter Bežák 
majstrom Európy v karate: 
Tréner a vedúci Karate klubu 
Trend Bánovce nad Bebravou 
získal na  ME v  Rumunsku 
v karate shito-ryu v kategórii 
kumite mužov nad 45 rokov 
zlato a  v  kata bronz... * 
Od 1. júla 2019 bola v meste 
zriadená miestna občianska 
poriadková služba... * Šesť 
nových vozidiel priamo 
od ministerky: Koncom júla 
odovzdala ministerka vnútra 
Denisa Saková na  bánov-
skom námestí celkom šesť 
nových vozidiel Iveco Daily 
pre DHZ v  okrese, vrátane 
DHZ Biskupice... * Villa 
Ben prijali Bánovčania 
s nadšením: V histórii nášho 
mesta prvý festival stredove-
kého umenia, remeselníkov 
a rytierskych súbojov skupín 

historického šermu v mest-
skom parku navštívili tisícky 
divákov (na foto)... * Zmena 
v  dotovaní stravy v  škol-
ských jedálňach: Štátna 
dotácia na podporu výchovy 
k  stravovacím náv ykom 
dieťaťa sa poskytuje v sume 
1,20 eur na každý deň vyu-
čovania, ktorého sa dieťa 
zúčastnilo, a  podmienky 
bližšie určuje VZN č. 72... * 
Kultúrne leto 2019: v rámci 
dvoch mesiacov účinkovali 
– okrem domácich mladých 
ta lentov boli hosťami - 
skupina Spolu nám to ladí, 
Slovenský kvartet Márie 
Rehákovej, folková skupina 
Katea ,  dychová hudba 
Borovienka, divadlo pre 
deti Teatro Tatro a  ľudová 
hudba Dribna... * Náročné 
osemhodinové septem-
br ové  z a s t upite ľ s t vo :
Zmena v  rozpočte na  rok 
2019 s  navýšením dotácie 
pre futbal a  hádzanú... * 
Cezhraničná spolupráca: 
Nové aktivity s  poľským 
Lubliniecom, s moravskými 
Miloticami a Kopřivnicou... 
*  Desiat y  Bá noveck ý 
M ň a m F e s t :  N a j v ä č š í 
a   naj le p š í  f a r m á r s k y 
festival na  Slovensku, aj 

tento rok za  účasti minis-
terky pôdohospodárstva 
Gabr iely Matečnej. . .  * 
Zber veľ koobjemového 
odpadu po novom: VOK už 
nebudú pristavené v daných 
lokalitách niekoľko dní ako 
doteraz, ale len v  presne 
stanovenom termíne od  8. 
do 13. hodiny... *  Päťdielny 
seriál Šípkovské inferno 
od  Ľubomíra Pajtinku... * 
Učiteľ hudby Tomáš Tuláček 
s  ocenením z  Izraelu.... * 
Ekotopfilm – Evirofilm 
v  Bánovciach: Fi lmov ý 
festival o kvalite a ochrane 
ž ivotného prost redia . . . 
* Slávnostné otvorenie 
multifunkčného ihriska 
gymnázia... * Októbrové 
zastupiteľstvo aj o neplati-
čoch a o predaji mestského 
pozemku s  rozlohou vyše 
171 tisíc m2, ktorý má 
slúžiť na priemyselný park... 
*  Počas Dní stromov 
dobrovoľníci vysadili 64 
listnatých stromov a  210 
tují... * Spoločne sme si 
pripomenuli 30. výročie 
Nežnej revolúcie rôznymi 
a k t iv ita mi a  ser iá lom 
v Bánovských novinách pod 
názvom: Študenti o krehkej 
slobode...   (ab)
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Najdôležitejšie udalosti a fakty, o ktorých sme písali v roku 2019

SOM poslanec, mám názor... Uplynulý rok z môjho pohľadu
Je to už viac ako rok, čo 

som ako poslankyňa sľúbila 
vnášať poriadok do  veci 
verejných a  v  spolupráci 
s  ostatnými poslancami 
budovať slušnú, otvorenú 
a  transparentnú samo-
správu, Vedela som, že to 
nebude ľahké, pretože som 
sledovala prácu vedenia 
a poslancov v predchádza-
júcom volebnom období. 
Vzhľadom na  (ne)očaká-
vaný výsledok volieb, mnohí 
z  nich sú aj mojimi súčas-
nými kolegami. Možno 
by ste si mysleli, že roky 
v  samospráve znamenajú 
automaticky aj skúsenosti. 
Ja mám na  to iný názor. 
Mala som ho už aj pred voľ-
bami, za posledný rok sa mi 
len utvrdil. I keď s bývalým 
primátorom nebola vždy 

jednoduchá komunikácia 
a patrila som zrejme k jeho 
najvytrvalejším verejným 
k rit ikom, s  určitosťou 
môžem povedať, že fakty 
a  argumenty u  neho vždy 
z abra l i .  Kompromisné 
riešenie sme našli bez toho, 
aby sa voči mne znížil 
k osobným útokom a invek-
tívam. Aj keď sme sa názo-
rovo nie vždy stotožnili, 
navzájom sme sa snažili 
rešpektovať. Opačné garde 
zažívam už ako poslankyňa 
so súčasným vedením. 
I  napriek tomu, že každú 
problematiku sa snažím mať 
zodpovedne naštudovanú, 
hovorím fakty, dávam argu-
menty, pýtam sa k veci, ten 
spôsob komunikácie voči 
mne (a nie len voči mene) či 
už priamo na zasadnutiach, 

mailom alebo na poradách 
vypovedá nie len o  tých 
„rokmi získaných skúse-
nostiach“, ale čo to svedčí 
aj o tom, prečo sú Bánovce 
dnes tam, kde sú. Možno 
postačí, ak si pozriete 
kompletný záznam z  nie-
ktorého z našich zasadnutí 
a  pochopíte, o  čom píšem. 
Čiastočne by to pomohol 
eliminovať aj Etický kódex 
volených predstaviteľov, 
ktorý som navrhla a  mal 
byť predložený na  schvá-
lenie ešte vo februári 2019. 
Do  dnes nebol. Určite by 
sa niektorým hodil aspoň 
ako návod či odporúčanie 
na  poznanie, naprík lad 
rozdielu medzi verejným 
a  osobný m z áujmom. 
Za  pozitíva svojej práce 
považujem návrhy a pripo-

mienky zapracované k Šta-
tútu mesta, k  rokovacím 
por iad kom, k  rôzny m 
n a r i a d e n i a m  a   p o d . 
Na  druhej strane to však 
zároveň svedčí o  nedosta-
točne odborne pripravených 
návrhoch predkladateľov. 
My, poslanci by sme pre-
dovšetkým mali veciam 
rozumieť, návrhy schva-
ľovať, meniť, rušiť a  nie 
neustále sledovať či sú 
v  súlade s  platnou legisla-
tívou. Nehovoriac o  tom, 
že na to sú tu predsa platení 
zamestnanci a nie poslanci. 
Chod mesta má na starosti 
primátor, chod úradu jeho 
prednosta. Poslanci majú 
byť „hlasom ľudu“, tlmočiť 
požiadavky voličov, kontro-
lovať nakladanie a  hospo-
dárenie s majetkom mesta. 

Preto i naďalej budem, tak 
ako doteraz, upozorňovať 
na  zmluvy, ktoré neboli 
zverejnené a  podľa zákona 
nenabudli účinnosť a na ich 
z á k lade nema lo dôjs ť 
k  plneniam; na  faktúry, 
ktorých obsah nezodpovedá 
rea l i zova ný m práca m; 
na  obchádzanie zákona 
o verejnom obstarávaní, ako 
to bolo v prípade plánovanej 
výstavby bytov na  sídlisku 
Dubnička; na  nedostatky 
a porušenia zákonov v škol-
stve; na rozpor medzi VZN 
a  legislatívou; na  práva 
občanov a  pov innost i 
mesta. Za  svoj osobným 
prínosom v  práci poslan-
kyne pre mesto považujem 
aj zakúpenie 460 ks nových 
ležadiel pre materské školy; 
participáciu na  presadení 

zámeru predaja pozemkov 
v  hodnote v iac ako 2 
miliónov eur obchodno-
verejnou súťažou, kde 
podmienky predaja síce 
pripravuje vedenie mesta, 
schvaľujú ich však poslanci 
3/5 väčšinou; postupné 
preberanie majetku mesta 
od  súkromných obchod-
ných spoločností naspäť 
pod našu správu. Určite by 
bolo ešte o  čom písať, ale 
povolený rozsah príspevku 
ma nepustí ďalej. Želám 
si a  želám to aj všetkým 
občanom, aby „Jesenského 
malomeštiacke Bánovce“ 
sa stali konečne našimi 
Bánovcami v 21.storočí a pri 
všetkých rozhodnutiach nás 
sprevádzali srdce, rozum, 
slušnosť. 

Miroslava Hudecová
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Mesto Bánovce nad 
Bebravou touto cestou 
informuje našich občanov, 
že poplatok za  komunálne 
odpady pre rok 2020 sa 
zvýšil z  pôvodných 27,70 
eur na  35,02 eur/osoba/
rok, sadzba poplatku bola 
stanovená na  0,0957 eur 
osoba/deň, zamestnanec/
deň. Zvýšenie poplatku 
na osobu/rok 2020 činí 7,32 
eur (t.zn. zvýšenie o asi 26 
%). Uvedená výška poplatku 
bola schválená poslancami 
mestského zastupiteľstva 
na  jeho koncoročnom 

zasadnutí 11. decembra 2019 
prijatím uznesenia. Výška 
poplatku za drobné stavebné 
odpady pre rok 2020 bola 
stanovená na 0,05 € /kg.

Dôvodom prijatia tohto 
opatrenia je o.i. skutočnosť, 
že mesto komplexné nakla-
danie s odpadmi dlhodobo 
dotovalo na  úkor iných 
dôležitých činností vyplý-
vajúcich pre mesto z platnej 
legislatívy SR. Na  tvorbu 
ceny a  poplatku pre rok 
2020 mal značný vply v 
pokles obyvateľstva, poskyt-
nutie úľav na  poplatku 

z a  komu ná l ny odpad , 
nenaplnenie príjmov, nárast 
fi nančných nákladov na tzv. 
skládkovný poplatok, nárast 
ceny za  uloženie odpadov 
na  skládku, premietnutie 
nárastu mzdových výdavkov 
do  ceny za  vývoz odpadov 
na  skládku, pokračovanie 
v nákupe a rozmiestňovaní 
kompostérov, vybudovanie 
krytých stojísk kontajnerov.

V roku 2020 plánuje o.i. 
mesto vybudovať ďalšie štyri 
kryté stojiská kontajnerov 
na  odpad (na  sídliskách 
Dubnička, Sever a  Stred), 

zmodernizovanie a skvalit-
nenie prevádzkovania zber-
ného dvora pre občanov. 
Zároveň je potrebné uviesť, 
že zvýšený poplatok pre rok 
2020 bol navrhnutý tak, aby 
príjem z  poplatku reálne 
pokryl celkové výdavky 
spojené s  komplexným 
nakladaním s odpadmi bez 
potrebného dotovania, tak 
ako tomu bolo doposiaľ. 
Veríme, že občania chápu 
nevyhnutnosť zo strany 
mesta pristúpiť k  uvede-
nému opatreniu. 

Tlačová správa mesta 

spravodajstvo, oznamy 3

Schválený zámer 
odkúpenia majetku kina

Mesto Bánovce nad Bebravou hľadá
samostatného odborného referenta

 odboru výstavby a územného plánovania.
Minimálne stredoškolské vzdelanie stavebného smeru
Prax v stavebníctve minimálne 5 rokov. 
Autorizácia – pečiatka stavebného dozoru výhodou.
Znalosť základov tvorby rozpočtu a výkazov výmer
Základná znalosť práce s PC.
Platové podmienky od  723,50 € brutto v  závislosti 
od  odpracovaných rokov a  odborných skúseností 
z praxe, bez príplatkov.
Nástup možný od  1.3.2020. Žiadosti so štruktúro-
vaným životopisom zasielajte do 31.01.2020 na adresu: 
vranka@banovce.sk

Na  zasadnutí Mest-
s k é ho  z a s t upi t e ľ s t v a 
v Bánovciach nad Bebravou 
30. decembra 2019 poslanci 
schválili zámer na  odkú-
penie zariadenia a  vyba-
venia kina od  bývalého 
prevádzkovateľa spoloč-
nosti MWoTH Consulting. 

Suma hmotného majetku 
bola stanovená znaleckým 
posudkom na 174 000 eur. 
Definitívne podmienky 
od k úpen ia  h mot ného 
majetku budú predmetom 
schvaľovania na zasadnutí 
MsZ 12. februára 2020. 

Tlačová správa mesta 

Pomoc obetiam 
prešovskej tragédie

Vedenie mesta a poslanci Mestského zastupiteľstva 
v Bánovciach nad Bebravou odsúhlasili na decembrovom 
zasadnutí MsZ čiastku 3 000 eur na pomoc obyvateľom 
Prešova, ktorí sa po výbuchu plynu v paneláku ocitli 
v neľahkej životnej situácii.  Tlačová správa mesta

Dôvody zvýšenia poplatku 
za komunálne a drobné stavebné odpady

M e s t o  B á n o v c e 
nad Bebravou ukončilo 
v  decembri rea l izáciu 
projektu Vidieť a  by ť 
videný - VI. etapa, ktorý 
je zameraný na zvyšovanie 
bezpečnosti občanov pro-
stredníctvom budovania 
k a merového sys tému . 
V  rá mci  te j to  e tapy 
projektu sa nainštalovali 
kamery na ulici K nemoc-
nici a komplexný kamerový 
systém v  bytovom dome 
č. 766 na  ulici J. Matušku 
s  monitoringom spoloč-

ných priestorov i  okolia 
bytového domu. Kamery sú 
napojené na pult centrálnej 
ochrany, ktorý obsluhuje 
mestská polícia. Kamerový 
systém v meste zabezpečuje 
nepretržité monitorovanie 
verejných priestranstiev 
a pôsobí preventívne proti 
páchaniu výtržností a  inej 
protispoločenskej činnosti. 

K  zvýšeniu dohľadu nad 
ve re jný m  p or i a d k om 
pr ispeje i   prepojenie 
pultu centrálnej ochrany 
s pracoviskom Okresného 
riaditeľstva Policajného 
zboru v  Bánovciach nad 
Bebravou, ktoré tak môže 
promptnejšie reagovať 
na  prípadné páchanie 
trestnej činnosti a lebo 

efektívnejšie stotožňovať 
p á c h a t e ľ o v.  C e l k o v é 
výdavky tejto fázy projektu 
predstavovali 21 593,23 eur, 
z  toho bola mestu poskyt-
nutá dotácia vo v ýške 
20  443,58 eur. Projekt 
bol finančne podporený 
Ministerstvom vnútra 
Slovenskej republiky.  

Tlačová správa mesta 

Bezpečnejšie vďaka projektu 

Zamestnanci úradu práce opäť rozdávali darčeky 
Sedemnásteho decembra 

v  Partizánskom a  devätnásteho 
decembra v  Bánovciach nad 
Bebravou zorganizovali zamest-
nanci Úradu práce, sociálnych 
vecí a rodiny Partizánske, odboru 
sociálnych vecí a  rodiny už 12. 
ročník predvianočného stretnutia 
v  priestoroch úradu. Boli vybraté 
rodiny s   deťmi, ktorých fi nančná 

situácia je neľahká, a  rodiny, kde 
majú ťažko zdravotne postihnuté 
dieťa. Snahou zamestnancov 
úradu je už dlhoročne pomôcť 
ekonomicky slabším rodinám 
nad rámec zákonom stanovenej 
povinnosti, nakoľko im osud týchto 
rodín nie je ľahostajný. V  rámci 
stretnutia bolo obdarovaných spolu 
60 detí z obidvoch okresov. Znova 

po roku môžeme zopakovať, že tieto 
stretnutia sú jasným príkladom 
toho, že zamestnanci úradu nepo-
máhajú ľuďom len preto, že je to ich 
pracovná povinnosť vyplývajúca zo 
zákona, ale pomáhajú preto, že to 
cítia priamo zo srdca a pomáhanie 
druhým im prináša radosť. Miku-
lášsko-vianočné stretnutie otvorila 
riaditeľka úradu Gabriela Ďurinová 

s  riaditeľkou odboru sociálnych 
vecí a rodiny Ivetou Duchoňovou. 
Vianočnú atmosféru umocnili 
hudobníci z  pastoračného centra 
Partizánske i samotné deti krásnym 
vystúpením. Riaditeľ ka úradu 
záverom poznamenala, že cieľom 
stretnutia je poskytnutie materi-
álnej pomoci deťom, ktoré vyrastajú 
v rodinách so zložitými a vôbec nie 

jednoduchými materiálno-ekono-
mickými problémami. Materiálnu 
pomoc predstavoval balíček s hygie-
nickými, školskými pomôckami, 
ošatením, hračkami, ovocím a slad-
kosťami, ktoré získali zamestnan-
ci od sponzorov – miestnych pod-
nikateľských subjektov a  taktiež 
prispeli samotní zamestnanci úradu 
a ich rodinní príslušníci.   (úpsvar)

Mesto podniklo ďalšie 
kroky smerom k  revita-
lizácii mestského parku. 
V  blízkosti existujúcej fit 
zóny sa v  súčasnosti pra-
cuje na  výstavbe detského 

ihriska. Mestu bola na jeho 
výstavbu v roku 2019 schvá-
lená dotácia v  rámci výzvy 
Splnomocnenca vlády SR 
pre mládež a šport. Väčšina 
herných prvkov už bola 

osadená, ale z hľadiska bez-
pečnosti ešte nie je možné 
ihrisko využívať. Aktuálne je 
potrebné počkať na priazni-
vejšie počasie pre dokončo-
vacie práce a úpravu okolia. 
Mesto zabezpečilo i  nový 
sanitárny kontajner ako 
náhradu za nefunkčné staré 
toalety. Sanitárny kontajner 
disponuje pisoárom, 5 WC 
kabínami a  2 umývadlami 
a  bude sa využívať počas 
kultúrnych akcií v mestskom 
parku. 

Tlačová správa mesta

V mestskom parku pribudli toalety aj detské ihrisko
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Zá k lad ná u meleck á 
škola Dezidera Kardoša 
nám opäť pripravila svia-
točný Trojkráľový koncert. 
V  poradí piaty si mohli 
B á novč a n i a  v yc hut nať 
v  nedeľu 5. januára vo  far-
skom Kostole Najsvätejšej 
Trojice. V  jeden a  polhodi-
novom programe účinkovali 
na  úvod i  na  záver Detský 
spevácky zbor Bosé osy, Uči-
teľský zbor a  hostia – Zbor 
dirigentov a  hudobných 
nadšencov Con Moto pod 
vedením domácej Simonety 
Adamkovej a  uznávaného 
českého dirigenta Jiřího Slo-
víka. V hudobnom programe 
vystúpili domáci učitelia 
ZUŠ na rôznych hudobných 

nástrojoch. V podaní žiačok 
odzneli aj slovné novoročné 
priania detí o tom, čo chcú, 
čo nechcú a  čo sľubujú. 
Úvodné i  záverečné slová 
patr i l i  r iaditeľov i ZUŠ 
Silvestrovi Lavríkovi a hosti-
teľovi – zástupcovi bánovskej 
farnosti Dušanovi Dubra-
vickému, ktorý početným 
návštevníkom udel i l  aj 
požehna nie .  V  poda ní 
všetkých troch spomínaných 
speváckych zborov odznela 
na záver nielen pieseň Alle-
luia, ale aj česká koleda Den 
přeslavný, kde sme si spo-
ločne zaspievali. „Radujme 
se, veselme se, v tomto novem 
roce...“  Text a foto: 

 Alena Borszéková

„Žil som tak, ako som mohol, 
konal som tak, ako som chcel, aby 
konali iní...“ aj týmito slovami 
sa prihovárala Mária Knotková 
z matričného úradu a zo Zboru 
pre občianske záležitosti, keď 
vítala jubilujúcich spoluobčanov 
na  koncoročnom stretnut í . 
Slávnosť jubilantov sa v  našom 
meste tradične organizuje dva-
krát do roka - v júni a decembri 
- a  posledné dva roky sú pozý-
vaní už len prostredníctvom 
mestských médií - cez Bánovskú 
televíziu a  Bánovské noviny, 
resp. mestský rozhlas všetci, 
ktorí sa v danom polroku dožili 
okrúhleho životného jubilea – 70, 
75, 80, 85, 90 rokov a po deväť-
desiatke sú s veľkým potleskom 
vítaní aj všetci spoluobčania, 

ktorí majú viac ako deväťdesiat 
rokov. Na  decembrovú slávnosť 
jubilantov prišiel však len jeden 
jediný oslávenec nad deväťdesiat 
rokov 91-ročný Jozef Kušnier, 
ktorý sa narodil 3. decembra 1928. 
Pestrým tanečným programom 
s  piatimi choreografiami sa 
predstavila bánovská mládež 
z  tanečného štúdia Muzeta, 
ktorá ukončila svoj program 
s  piesňou o  vianočnej nálade. 
A vianočnou náladou začala svoj 
príhovor aj primátorka mesta 
Rudolfa Novotná. Zdôraznila, že 
mesto dbá na tradície a na sláv-
nosť pozýva mesto všetkých 
jubilantov, ale nie všetci majú to 
šťastie prísť a osobne si prevziať 
gratuláciu i  darček. „Vážme si 
zdravie a šťastie, nie je to samo-

zrejmosť, preto si užívajme život, 
čas, kedy sme tu... To vám prajem 
zo srdca...“ povedala na záver. Pri 
slávnostne prestretých stoloch 
mestského kultúrneho strediska 
zaznelo spoločné živió a spoločný 
prípitok...

Jubilujúcim spoluobčanom 
prajeme najmä veľa dobrého 
zdravia, spokojnosti a  pohody 
v  jeseni života, ktorú by si mal 
každý užívať aktívne v  spoloč-
nosti nielen rovesníkov, ale aj 
mladšej generácie. A  tá by si 

na svojich dedkov a babky mala 
nájsť čas. Lebo nikto by zaslúženú 
jeseň života nemal prežívať sám...

Text a foto: Alena Borszéková

Sviatočný koncert ZUŠ so vzácnymi hosťami

Koncoročné stretnutie jubilantov s primátorkou

Koncert pre trúbky a sláčikový orchester od Antonia Vivaldiho v podaní domácich 
učiteľov hudby  Foto: D. Muranová

Primátorka Rudolfa Novotná 
s 91 - ročným Jozefom Kušnierom

Učiteľka a  dirigentka 
Simoneta Adamková 
ďakuje dlhoročnému 
učiteľovi ZUŠ Antonovi 
Ďurišovi, ktorý pôsobí 
na škole už päť desaťročí
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„Dieťa učíme čítať, aby 
sa ďalej samo učilo čítaním, 
povedala Barónka na  konci 
našej prvej spoločnej lekcie 
tak vážne ,  až vo mne 
myklo. Po prvý raz v mojom 
krátkom a  rozháranom 
živote hovoril so mnou 
dospelý ako s plnohodnotným 
človekom. Od  tejto chvíle sa 
pre desaťročné dieťa tá stará 
drobná žena stala meradlom 
všetkých vecí. Hlavne tých 
nedosiahnuteľných.“

...to je úvod novej knihy 
Silvestra Lavríka - Posledná 

barónka ,  k torú uv iedol 
do života v Kultúrnom centre 
Ži:va spolu so svojimi pria-
teľmi, kolegami a  priazniv-
cami tesne pred Vianocami. 
Autora „vyspovedala“ Lucia 
Bieliková, ktorá už mala to 
šťastie knihu prečítať medzi 
prvými. A  tak sme sa hneď 
v  Ži:ve dozvedeli, že kniha 
je o  barónke Margite Czó-
belovej (1891 – 1972), neteri 

maliara Ladislava Mednyan-
szkého, ktorá prežila väčšinu 
života v  rodnom kaštieli 
Strážky pod Tatrami. Ako 
to zdôraznil autor aj osobne: 
„...dve svetové vojny, rozpady 
impérií, revolúcie a totalitné 
režimy dvadsiateho storočia 
jej zobrali temer všetko, vrá-
tane budúcnosti. No hrdosť, 
pamäť a  humor si vziať 
nedala. Lásku, predovšetkým 
tú k rodnému kraju, takisto 
nie. Bola schopná ľúbiť 
a veriť v časoch, keď milovať 
nebolo koho.“

K n i h a  j e  v l a s t n e 
dokuromá n, kde autor 
spisovateľským kumštom 
dokázal ladne skĺbiť histo-
rické momenty minulého 
storočia, dotýkajúce sa nielen 
šľachtických rodín - príbuz-
ných barónky, ale aj celého 
Rakúsko - Uhorska, neskôr 
Československa, Slovenského 
štátu a  napokon Česko-
slovenskej socia l ist ickej 

republiky s  momentmi zo 
života hlavnej postavy. Od jej 
mladosti, kedy stretla životnú 
a le nenaplnenú lásku..., 
až po  jej odchod na  onen 
svet ako osemdesiatročnej 
nezlomenej žene v čase silnej 
totality, keď jej v  kaštieli 
vymedzili komunisti len 
jednu – dve miestnosti 
a prízemie ponúkli cigáňom. 
Od detstva až do pokročilého 
veku veľa športovala - lyžo-
vala, plávala v rieke Poprad, 
jazdila na koni, turistikovala 
v Tatrách... Silvester Lavrík, 

riaditeľ Základnej umeleckej 
D. Kardoša v  Bánovciach 
nad Bebravou, je rodák zo 
Spiša a s barónkou sa osobne 
poznal ako dieťa, dokonca 
ho učila maľovať a  kresliť. 
Neskôr, v  dospelost i sa 
mu podarilo dostať sa  k  jej 
rukopisom aj k poznámkam 
barónkinho „spoločníka“ – 
agenta nasadeného vtedajšou 
štátnou bezpečnosťou. Ako 

nám prezradil autor, na knihe 
pracoval takmer päť rokov, 
hneď ako skončil knihu 
Nedeľné šachy s Tisom. Už tu 
sa začala spolupráca s  jeho 
kolegyňou zo ZUŠ - Danielou 
Muranovou, ktorá sa pri 
románe Posledná barónka
zhostila grafickej úpravy 
na  výbornú. Päťstostranová 
kniha je bohato ilustrovaná 
starými rodinnými foto-
grafi ami z archívu barónky, 
ale aj jej výtvarnými prá-
cami. Použité reprodukcie 
a  fotograf ie pochádzajú 
z fondov a archívu Slovenskej 
národnej ga lérie. Kniha 
vyšla vo Vydavateľstve Dixit 
a  IRON LIBRI, jej vydanie 
bolo podporené z verejných 
zdrojov Slovenskej republiky 
prostredníct vom Fondu 
na podporu umenia. 
 Text a foto: 
 Alena Borszéková

spoločnosť, kultúra 5

Spomienka 
Dňa 13. januára 2020 uplynul jeden 
smutný rok, čo nás náhle navždy opustil 
vo veku 38 rokov náš drahý syn a brat
Martin Petrek.
Kto ste ho poznali, prosíme, venujte mu tichú spo-
mienku. So smútkom v srdci smútiaca rodina

 Spoločenská kronika

Františka Rosenbergová, rod. Ježíková *1936
Jolana Musilová, rod. Beňová *1932
Milan Križan *1949

(Matričný úrad poskytol informácie o  zosnulých 
len za uplynulý týždeň.)

Opustili nás

Vo štvrtok 16. januára, si prídu na svoje všetci, 
ktorí si radi pozrú dobrý fi lm. FK Kassandra uvedie 
čiernu komédiu Parazit. Príbeh chudobnej, ale 
zároveň prefíkanej rodiny, ktorá sa rozhodne infi l-
trovať do života bohatého biznismena, si môžete prísť 
pozrieť do Ži:vy. Premietanie začína o 20:00 a vstupné 
stojí 3 eurá. Držitelia preukazu FK budú mať už tra-
dične zľavu. V sobotu 18.1. sa v mestskom kultúrnom 
stredisku odohrajú už v poradí tretie Majstrovstvá 
Slovenska v Šúľanej. Priaznivci tohto netradičného 
športu sa teda majú na čo tešiť!  (vz)

KAM v meste a okolí

Lavríkov nový román Posledná barónka

V  decembri dostalo Gymnázium 
Janka Jesenského zaujímavú ponuku 
od vedúcej školskej jedálne Nedax. Pro-
stredníctvom vedenia školy oslovila pani 
vedúca žiakov, aby sa zúčastnili charita-
tívnej akcie a pomohli napiecť vianočné 
koláčiky pre starších ľudí, sociálne 

slabšie rodiny či pre ľudí, ktorí žijú sami. 
V škole sa táto ponuka stretla s nečakane 
veľkým ohlasom. Mimo vyučovania sa 
aktivity zúčastnilo niekoľko desiatok 
žiakov. Vianoce sú predsa sviatkom 
lásky a  radosti, a  taký malý balíček 
s medovníčkami dokáže určite vyčariť 

úsmev na tvári. Pod dozorom milej pani 
Kulašiakovej a jej kolegýň vo sviatočnej 
atmosfére vznikali v kuchyni školskej 
jedálne najrôznejšie sladké pečivá. 
„Ak sa bude ešte niekedy niečo takéto 
organizovať, určite sa radi zúčastníme,“
povedali gymnazisti.  (gjj)

Gymnazisti piekli pre charitatívnu akciu

Čo myslíte, aký bude rok 2020? Bolo by fajn, vedieť 
to už teraz - v januári. Ak by sme to vedeli, vyhli by 
sme sa možno mnohým sklamaniam... ale zároveň by 
sme sa  pripravili o mnohé milé prekvapenia. Boli by 
sme pripravení – na zlé... aj na to dobré. Život prináša 
ťažšie aj lepšie dni a bude to tak aj v roku 2020. Možno 
trochu záleží aj na nás, ktoré dni budú prevažovať. 
Vyhovárať sa len na  osud určite nepomôže. Poďme 
teda prijať všetko, čo nám rok 2020 ponúkne. Buďme 
pripravení čeliť zlému a tešiť sa z dobrého. Verím, že 
budeme mať v roku 2020 šťastie... alebo aspoň šťastie 
v nešťastí. Pomôžme si vzájomným receptom, ktorý 
bude „kolovať“ medzi nami.

Recept na dobrý, chutný, vydarený nový rok.  (zb)

 Dnes píše Zuza.nka

Koledovanie, v inšo-
vanie, chodenie s hviezdou 
a s betlehemom, je hlbokou 
súčasťou slovenskej kultúry. 
Koledovanie detí z  eRka 
(H nut ia  k re s ť a n sk ýc h 
spoločenstiev detí) spojená 
s   f i na nčnou zbierkou 
pre rozvojové projekty 
v  afrických krajinách, pod 
názvom Dobrá novina, sa 
na  Slovensku po  prvýkrát 
pripravovalo ku Vianociam 
1995. Dobrá novina v našom 
meste má už 23-ročnú 
tradíciu. Sme veľmi vďační 
Bohu za všetkých ľudí, ktorí 
a k ý m koľvek spôsobom 
(modlitbou, koledovaním, 
prijatím koledníkov alebo 

finančným darom) podpo-
rili Dobrú novinu. Z koled-
níkov to bolo hlavne 86 detí 
a  22 sprevádzajúcich osôb. 
V  desiatich  skupinkách 
(na  foto bánovská skupina 

Stred) vybrali na 2. sviatok 
vianočný do  ulíc zvestovať 
radostnú zvesť a  prinášali 
do  rodín požehnanie. Aj 
heslo, ktorým sa niesol 
terajší 25. ročník Dobrej 

noviny: Buďme požehna-
ní(m), hovorí o  samotnom 
v ý zna me koledova nia . 
Spolu s mestskými časťami 
- Horné Ozorovce a  Dolné 
Ozorovce a  s  f i liálnymi 
obcami - Dolné Naštice, 
Horné Našt ice ,  Pr usy 
a Miezgovce sme ako jedna 
farnosť odoslali na  účet 
Dobrej noviny 6331 eur. 
Z  týchto finančných darov 
budú podporené projekty 
v  Turkáne v  Keni na  pod-
poru vodného projektu, pod-
poru vzdelávania dospelých, 
detí s postihnutím v Centre 
Jána Pavla II. a  podporu 
sociálneho programu. 

Zuzana Koštáľová

Koledovanie Dobrej noviny detí z eRka
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XXVI. vianočný turnaj vyhrala Borusia

Jubilejný XX. vianočný kolkársky turnaj 

Neodmysliteľnou súčas-
ťou vianočných sviatkov 
v Bánovciach nad Bebravou 
je už tradičný halový mini-
futbalový turnaj o  Putovný 
pohár Slovenského Orla 
a Pohár primátorky mesta. 
Aj v  tomto roku (podobne 
ako v  roku 2017 a  2018) sa 
turnaja zúčastnilo 22 druž-
stiev, to je vyše 200 hráčov, 
z okresov Bratislava, Trenčín, 
Topoľčany a Bánovce. Pred-
kolo turnaja sa odohralo 22. 
decembra v bánovskej špor-
tovej hale za  účasti 9 druž-
stiev. Prvý raz v histórii došlo 
aj k zmenám organizácie tur-
naja a do širšieho fi nále, ktoré 
sa hrá pravidelne 26.12., už 
nepostúpilo 18 mužstiev, ale 
len 16. Tie vytvorili podľa 
vopred určeného k ľúča 
štyri štvorčlenné skupiny. 
Do večerného užšieho fi nále 
postúpilo 8 najlepších kolek-
tívov, ktoré hrali už len k.o. 
systémom - z  Bánoviec to 
boli štyri mužstvá – Borusia, 
El Fuňo, Colo-Colo, Kámoši, 
a  ďalej Selasao Nové Mesto 
n/V, Jamajka Topoľčany, 
Čačíci Trenčín a  Tatran 
Uhrovec. Medzi najlepšiu 
štvoricu sa napokon prebo-
jovalo El-Fuňo, ktoré zdolalo 

Colo Colo 1:0. Druhým 
post upujúc i m sa  s ta la 
Jamajka, ktorá vyhrala nad 
Uhrovcom až v  pokutovom 
rozstrele 3:2. V treťom zápase 
si vybojovalo postup Selasao, 
ktoré zdolalo mužstvo Čačíci 
2:1. Posledným postupujúcim 
zo štvrťfinále bola Borusia, 
ktorá vyhrala nad Kámošmi 
3:0. V semifi nálových zápa-
soch síce Borusia s El Fuňom 
strelecky nežiarila, ale vďaka 
gólu Martina Líšku v závere 
zápasu postúpila do  večer-
ného finále. Druhý zápas 
medzi Jamajkou a  Selasao 
bol ako z  detektívky. Ešte 
v 90.min pred koncom totiž 
skúsení matadori z  Jamajky 
vďaka gólom Martina Rus-
ňáka a Miroslava Královiča 
vyhrávali 2:0. Hráči Selasaa 
mali však zdrvujúci záver 
a  vďaka dvom gólom Filipa 
Tatranského a Erika Minaro-
viecha otočili zápas a postú-
pili do  finále. Vo večernom 
finále pred zaplneným hľa-
diskom si prvenstvo nakoniec 
po  štyroch rokoch vybojo-
vala Borusia, ktorá zdolala 
húževnatého súpera Selasao 
až v pokutovom rozstrele 3:2. 
Selasao nedokázalo premeniť 
pokutový kop, resp. využiť 

päť m i nútové v y lúčen ie 
Ondreja Škorca za hru rukou 
na bránkovej čiare. Mužstvo 
Borusie zložené prevažne 
z  hráčov Dežeríc, Dolných 
Vesteníc a Spartaka Bánovce, 
tak mohlo zodvihnúť víťaznú 
trofej opäť po štyroch rokoch. 
V zápase o tretie miesto si El 
Fuňo vo vyrovnanom zápase 
poradilo s Jamajkou 3:2, keď 
na strane El Fuňa skórovali 
Stanislav Mikloš a  dvakrát 
Stanislav Turoň. Za Jamajku 
dokázali už len skorigovať 
Miroslavom Krá lovičom 
a Martinom Rusňákom. 

Najlepšími strelcami 
turnaja s 5 gólmi sa stali Juraj 
Laco z  mužstva Colo-colo 
a Roman Mrocek z víťaznej 
Borusie. Najlepšími bran-
kármi boli v yhodnotení 
Marek Igaz z Borusie a Ivan 
Mikulaš z  Jamajky. Cenu 
pre najlepšieho hráča získal 
Dávid Richtárech z El Fuňa. 
Cenu fa ir-play obdrža l 
najstarší hráč turnaja Milan 
Král, ktorý reprezentoval 
Orol Miezgovce. 

P r i m á t o r k a  m e s t a 
Rudolfa Novotná odovzdala 
riaditeľovi turnaja Milošovi 
Šagátov i  z a  d l horočný 
rozvoj športu v  okrese 

ďakovný list a  pamätnú 
plaketu mesta. Po ukončení 
finálového zápasu Putovný 
pohár Slovenského Orla 
a Pohár primátorky , ako aj 
ceny najlepším kolektívom 
a  jednotlivcom odovzdali 
osobne primátorka Rudolfa 
Novotná, starosta obce Miez-
govce Juraj Trgyňa, Prezident 
Slovenského orla Bratislava 
Jozef Gálik, riaditeľ bánov-
skej pobočky Raiff eisen-bank 
Martin Petrík a  riaditeľ 
turnaja Miloš Šagát. 

V priebehu turnaja, tak 
ako každý rok, prebiehala 
zbierka Minca pre choré 
deti na  charitatívne účely, 
a to občianskemu združeniu 
A RC H A B á novc e  nad 
Bebravou, resp. obciam Kolí-
ňany a  Jelenec, kde minulý 
rok v novembri došlo k  tra-
gickej dopravnej nehode. 
Organizátor turnaja Slo-
venský Orol aj touto cestou 
ďakuje všetkým hráčom, 
divákom, ako aj   mediál-
nym partnerom, f irmám 
a v neposlednom rade  MsÚ 
Bánovce nad Bebravou a OÚ 
Miezgovce za  poskytnutú 
pomoc pri zorganizovaní 
tohto podujatia.

Miloš Šagát, riaditeľ turnaja

Výročná schôdza Mestského FC Spartak
Tret ieho januára sa 

uskutočnila na  pôde ZŠ 
K o m e n s k é h o  v ý r o č n á 
členská schôdza Mestského 
FC Spartak. Pri prezentácii 
bolo prítomných 19 z celko-
vého počtu 29 členov občian-
skeho združenia, čím sa stala 
členská schôdza uznášania 
schopná. Výročnú schôdzu 
otvoril a všetkým prítomným 
poprial vinš do nového roku 
2020 člen správnej rady OZ 
Martin Slovák. Po  usta-
novení volebnej a  sčítacej 

komisie pristúpila členská 
schôdza k prijatiu 5 nových 
členov OZ. Prezident MFC 
Spartak Andrej Znášik pred-
niesol správu o hospodárení 
OZ za rok 2019, správu o čin-
nosti mládeže prezentoval 
šéf tréner mládeže Miloš 
Šagát, právu o činnosti tímu 
dospelých predložil športový 
riaditeľ a  hlavný tréner „A“ 
mužstva Martin Slovák. 
Ďalšími bodmi schôdze boli 
odstúpenie Milana Kráľa 
s pozície člena správnej rady 

MFC z  osobných dôvodov, 
a zvolenie Vladimíra Weldla 
za  člena správnej rady. 
Martin Slovák oboznámil 
prítomných s  organizačnou 
štruktúrou MFC. Jedným 
z  dôležitých bodov, ktorý 
po  diskusii prijala členská 
s c h ô d z a  j e d n o h l a s n e , 
je, že s  účinnosťou od  1.
februára 2020 bude OZ 
vyberať mesačný príspevok 
za hráčsku činnosť v klube vo 
výške 10 eur od  zákonných 
zástupcov hráčov mládež-

níckych družstiev U8 až U15. 
Uvedené príspevky budú 
poukazované na  transpa-
rentný účet zriadený vo VÚB 
a následne v priebehu kalen-
dárneho roka používané 
na fi nancovanie chodu mlá-
dežníckeho futbalu. Členskú 
schôdzu ukončil prezident 
klubu Andrej Znášik poďa-
kovaním za účasť a s prianím 
množstva skvelých športo-
vých úspechov bez zranení 
v  kalendárnom roku 2020. 

Správna rada MFC Spartak

20. ročník Bánovského 
v ianočného kolkárskeho 
turnaja (BVKT) má nového 
víťaza Agri-TN. Na chrbát im 
dýchalo družstvo Námest-
níci, ktoré rovnakým počtom 
7 bodov a  vzájomnou 
remízou, rozhodlo o  ich 2. 

mieste len menší počet zva-
lených kolkov a to konkrétne 
23 (4587:4554). Aj boj o  3. 
miesto rozhodol vzájomný 
zápas v  prospech družstva 
RAD a 4. miesto tak obsadili 
Magori. Minuloročný víťaz 
SIKO skončil až na 5. mieste 

a  čisto amatérske družstvo 
MAN skončilo na poslednom 
6. mieste, ale o to bojovnejšie 
si užili vianočné sviatky. 
Najlepším neregistrovaným 
jednotlivcom sa stal Lukáš 
Kupka s  priemerom 243 
a  reg is t rova ný m Pavel 

Bročko 268 pr iemerom 
bodov na zápas. Bol ocenený 
aj najlepší výkon neregistro-
vaného hráča Roberta Janegu 
a  to konkrétne výkonom 
264.  Viac informácií nájdete 
na  w w w.facebook .com/
kolkari.  (pb)

Futsalový turnaj 
hráčov nad 35 rokov

Verejné korčuľovanie
Verejné korčuľovanie na zimnom štadióne je štyri 

razy v  týždni a  to  v utorok, piatok, sobotu a nedeľu 
od 14. do 16. hodiny. Viac informácií, prípadne aj zmeny, 
o  prevádzke na  ľadovej ploche nájdete na  facebooku 
Zimný štadión Bánovce alebo na www.banovce.sk. (r)

V   p o n d e l o k  3 0 . 
decembra sa v  mestskej 
športovej hale uskutočnil 
už 16. ročník futsalového 
turnaja hráčov nad 35 
rokov. Spomedzi ôsmich 
tímov sa z víťazstva tešili 
hráči tímu Capri v  Sieti, 
ktorí vo finále porazili 
víťaza z  roku 2018 Staré 
Pá k y  Ve ľ k á  H r ad ná 
Hradná. Výsledky: semi-
finále: Ľuborča - Capri 

v  Sieti 3:3 na  p.k . 0:1.
Staré Páky V.Hradná - ŠK 
Podhoran Krásna Ves 0:0 
na  p.k.2:1. O  3.miesto: 
Ľuborča -  ŠK Podhoran 
Krásna Ves 3:1. Finále:
Capri v Sieti - Staré Páky 
V.Hradná 6:3. Víťazná 
zostava  Capri v  Sieti:  T.
Znášik,  B.Tretinár, A.Ma-
sarovič,  P.Benca, M.Jakub, 
M.Slovák, A.Znášik, J.Pri-
stach.  (aj)

Okresné majstrovstvá 
v stolnom tenise

Piateho januára 2020 
sa uskutočnili v Sokolovni 
na  Rad l inského u l ic i 
v Bánovciach nad Bebravou 
19. okresné majstrovstvá 
v  stolnom tenise. Poradie 
v  kategórii mužov Lukáš 
Flóro, Miroslav Kahún, 
Mário Marko, v  kategórii 
žien Janka Hanková, Nikola 
Štefaneková, Eva Hude-
cová, v  kategórii štvorhry 
– muži František Petrík 
a Jozef Koleno, Ján Sliepka 
a  Lukáš Flóro, Martin 
Kutiš a Vojtech Lukačovič, 
v kategórii štvorhry – mix 
Nikola Štefaneková a Lukáš 
Flóro, Janka Hanková 

a Jozef Hergezel, Eva Hude-
cová a Miroslav Sečanský. 
Okresné majstrovstvá boli 
organizované Okresným 
v ýborom stolnoteniso-
vého zväzu Bánovce nad 
Bebravou pre hráčov 
a  hráčky hrajúce okresnú 
súťaž a  neregistrovaných 
h r á č o v.  C e l k o v o  s a 
do  súťaže prihlásilo 36 
mužov a  6 žien. Ďakujem 
v mene Okresného výboru 
všetkým, ktorí sa majstrov-
stiev zúčastnili a  hlavne 
organizačnému výboru, 
ktorý tento turnaj zodpo-
vedne pripravil.

  D. Senčík
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na facebooku 

Hádzanárky na úvod roka s dvomi prehrami

Ochrana areálu školy počas Silvestra 

Medzinárodná sloven-
sko - česká MOL liga pokra-
čovala v úvode nového roku 
svojim 15. a 16. kolom. Zve-
renkyne Richarda Makýša 
najskôr nestačili na hádza-
nárky Zlína a 11.januára 
ani na dobre disponovaný 
celkom Olomouca.

Zlín – Sokol Bánovce 
35:19 (18:8)

Kým naše dievčatá 
v Zlíne stroskotávali v kon-
covke, v 6. min Ševčíková zo 
sedmičky poslala domáce do 
vedenia 3:0. Až následne sa 
presadili aj dievčatá trénera 
Makýša, keď  Stojarovú pre-
konala Michaličková. Lenže 
domáce hráčky boli v laufe a 
v 13. minú Lenka Sukulová 
z trháku zvyšovala rozdiel v 

skóre na 9:2. Následne sme 
predsa len začali častejšie 
vlniť sieť na zlínskej bránke, 
v 19. min Holincová znižo-
vala stav stretnutia na 10:6. 
Záverečná desaťminútovka 
prvého dejstva ale patrila 
Zlínu, ktorý na prestávku 
odchádzal s náskokom 18:8. 
Ani po zmene strán sa obraz 
hry nezmenil. Domáce 
neustále navyšovali rozdiel 
v skóre a v 40. min po zakon-
čení Mizerovej z trháku 
viedli už 26:9. Zostávajúcu 
dvadsaťminútovku vyhrali 
Bánovčania tesne 9:10, čím 
skresali víťazstvo Zlína na 
konečných 35:19. Zostava 
Bánovce: Bežová, Rehušová, 
Pokorná – Matejíková,  
Pavlovská, Z.Galková, Ráci-
ková 2, Michaličková 4/1, 
Krajčíková 1,Griffiths 5/4, 

Krajčíková 1, Holíncová 3, 
H.Žitňanová 4/2.

Sokol Bánovce – Olomouc
20:38 (10:16)

O úvodný gól zápasu sa 
v polovici 2.min postarala 
Holincová, a le to bolo 
zároveň naposledy, čo boli 
naše dievčatá vo vedení. 
V nasledujúcom priebehu 
stretnutia prišla šesťgólová 
šnúra Olomouca, ktorú na 
konci 6. min uzatvárala 
Patrnčiaková znižujúca na 
1:6. V 20. min Žitňanová zo 
sedmičky korigovala na 5:10 
a od tohto momentu až do 
konca prvého dejstva mala 
hra vyrovnaný priebeh. 
Gólovú bodku za úvodným 
polčasom urobila Sovová, 
znižujúca na 10:16. Úvodnú 

štvrťhodiny druhého pol-
času ovládli Olomoučanky. 
Svojimi desiatimi presnými 
zásahmi natiahli rozdiel v 
skóre už na štrnásť gólov, 
12:26. Hostkám vyšla pasáž 
aj v rozmedzí 51. až 56. 
min, ktorú vyhrali 1:6 a 
upravili tak stav stretnutia 
na 17:35. V závere, keď už 
bolo o víťazovi rozhodnuté, 
zaznamenali tímy po tri 
presné zásahy. Olomouc 
sa tak v Bánovciach tešil z 
víťazstva 38:20 a do tabuľky 
MOL ligy si pripísal ďalšie 
dva body. Zostava Bánovce: 
Bežová, Rehušová, Pokorná 
– Matejíková,  Pavlovská, 
Ráciková 1, Michaličková 
3, Bežová 3, H.Galková, 
Grif f iths 2, Escherová, 
Holíncová 5, H.Žitňanová 
6/5.  (mp,aj)

Mnohí obyvatelia síd-
liska Dubnička si isto všimli, 
že areál pri ZŠ Gorazdova bol 
počas Silvestra uzatvorený 
v čase od 18.00 h, i keď iba zo 
strany Ulice Matice sloven-
skej. Konkrétne bolo zatvo-
rených 5 vstupných brán. 
Dôvod bol úplne jednoduchý 
a praktický, a to obmedzenie 
pohybu občanov v  areáli 
počas silvestrovskej noci. 

V  posledných rokoch sme 
si všimli, že si priestory pri 
oboch školách na  sídlisku 
ľudia zamieňali s  odpaľo-
vacími rampami pre pyro-
techniku. V tomto bolo naše 
sídlisko a  možno i  mesto 
unikátom na Slovensku! Veď 
si len pomyslite, aké musia 
byť myšlienkové pochody 
človeka, ktorého napadne 
odpaľovať ohňostroj v areáli 

školy! Divné, že? Keďže 
u  oby vateľov  Dubničky 
takéto myšlienkové pochody 
absentujú, v y uži l i  sme 
oplotenie areá lu (i  keď 
n ie  úpl ne  dokončené) 
na  č ia s točnú och ra nu 
pr ie s tor u ,   z m ie r ne n ie 
škôd a  udržanie  čistoty. 
Vynaložený čas  v  podobe 
i n for m a č ne j  k a mp a ne 
(výroba a osadenie tabuliek) 

a uzamknutia a odomknutia 
brán, nebol premrhaným 
časom! Sme radi, že sme 
1. januára ráno našli areál 
školy po  rokoch čistý. Radi 
však nie sme tomu, že 
majetok sa v  našom meste, 
ale i v celom štáte dá ochrániť 
len vďaka plotom, múrom, 
ostnatým drôtom a zámkom 
na reťaziach!

 A. Kúdela

Humanitárny ples SČK
S  veľkou radosťou si 

Vás dovoľujeme pozvať 
na  XVI. ročník Humani-
tárneho plesu Slovenského 
Červeného kríža v Topoľ-
čanoch, ktorý sa bude 
konať v piatok 24. januára 
2020. Veríme, že prijmete 

naše pozvanie a  spoločne 
sa nielen zabavíme, no 
aj podporíme dobrú vec. 
Viac informácií na  face-
booku Mládež Slovenského 
Červeného kríža Bánovce 
alebo na 0903 704 460. 

Mládež SČK

Rekreačné pobyty 
SZZP v tomto roku

Okresná organizácia 
S l o v e n s k é h o  z v ä z u 
zdravotne postihnutých 
v Bánovciach nad Bebravou 
praje všetkým členom 
SZZP ako i občanom okresu 
veľa zdravia, šťastia, lásky 
a pokoja v roku 2020. Tak 
ako doteraz i v tomto roku 
sme pripravili pre členov 
SZZP rekreačné pobyty 
v Turčianskych Tepliciach, 

Tatranskej Štrbe - Hotel 
Rysy, ako i  prímorské 
pobyty v Taliansku od 26.6. 
do  5.7.2020 v  Chorvátsku 
(Baško Polje) od  10.7. 
do 19.7.2020. Bližšie infor-
mácie vo vývesných skrin-
kách alebo na  OR SZZP 
na Školskej ulici č. 1621.

 Anna Sikelová, 
 predsedníčka OR SZZP 

Žiaci mysleli 
aj na zvieratká

Aj v  priestoroch Zák-
ladnej školy Komenského 
rozvoniala v  decembri 
na  tradičných vianočných 
trhoch škorica, vanilka, 
pečenie oblátok, kde si 
n ávš t e v ní c i  ku p o va l i 
rôzne ozdoby, svietniky, 
medovníky či darčeky. 
Obdarovať nezabudli naši 
žiaci ani deti v  detských 
domovoch prostredníc-
tvom projektu Hračka 
pre kamaráta. Babičkám 
v Domove opatrovateľských 
služieb sme tiež pripravili 
vianočné koledy a  dar-
čeky… ale tu nekončí naše 
obdarovávanie. Štvrtáci 
spolu s  triednou učiteľkou 
Dagmar Čikošovou neza-
budli ani na  zvieratká. 
A  tak si nabalili ruksaky 
jab ĺ č k ami ,  mrk vami , 
kukuricou či orechmi. 
Spolu s  pánom poľov-
níkom Hrčkom sa vybrali 

do  lesa nad priehradu. 
O chvíľu viseli na stromoch 
a  kríkoch pochúťky pre 
zvieratká. Kiara nezabudla 
ani na kŕmidlo pre vtáčiky 
a  semiačka. Ujo poľovník 
s p e s t r i l  z d ob e nie  a j 
súťažou, kto skôr navlečie 
klásky kukurice a  zavesí 
na  stromček , vyhráva 
sladkú odmenu. A  aby 
sa zvieratká netlačili pri 
jednom stromčeku, ozdo-
bili ešte jeden. S  dobrým 
pocitom sa deti sice zabla-
tené - ale spokojné vrátili 
do  školy. A na záver  vtip, 
ktorý je priamo z  nášho 
lesného zdobenia:  Ujo 
poľovník sa pýta: „Deti, 
pamätáte sa ešte, ako sa 
volá patrón poľovníkov?“ 
Deti hádali rôzne mená, 
a  tak im pani učiteľ ka 
našepkáva: „...tak sa volá 
aj šampanské“ „De Luxe!“- 
vykríkol vytešený Alex.  (zš)

Futsalový turnaj Orion tip cup

Mestská športová hala 
sa 4. januára stala dejiskom 
druhého ročníka futsalo-
vého turnaja ORION TIP 
CUP 2020. Víťazom kva-
litne obsadeného turnaja 
sa po odohraní 12 stretnutí 
stali hráči Wild Boys ´02 z 
Bratislavy. Triumf Bratislav-
čanov prišiel až po pokuto-
vých kopoch, keďže finále 
skončilo v riadnom hracom 
čase nerozhodne 1:1. Vďaka 
presnejšej muške a pev-
nejším nervom v rozstrele 
zaznamenali Bratislavčania 
po dvoch tretích miestach 

na turnaji Orion tip cupu 
už aj cenné prvé miesto. 
Bánovskí futsalisti obsadili 
celkovo piate miesto. Naj-
skôr v skupine zaznamenali 
výhru a prehru, no vo 
štvrťfinále podľahli Žilin-
čanom na penalty, čím sa 
im zatvorili dvere do bojov 
o medaily. Pri záverečnom 
v yhlasovaní v ýsled kov 
p r i m á t o r k a  R u d o l f a 
Novotná dekorovala tímy 
aj najlepších jednotlivcov. 
Honor najlepšieho strelca 
získal Dominik Rolinec, 
za najlepšieho hráča bol 

vyhlásený Marek Paštrnák 
a cenu najlepšieho brankára 
si prevzal Michal Kukučka.  
Futsalový turnaj Orion Tip 
Cup 2020 ponúkol viac ako 
len zápasy šiestich tímov, 
ktoré boli v úvode rozdelené 
do základnej A a B skupiny. 
Diváci a samotní hráči si 
vychutnali aj jedlo, ľudovú 
veselicu a v neposlednom 
rade stretnutia s priateľmi. 
Organizátori ver ia , že 
diváci a samotní hráči s 
realizačnými tímami si 
štvrtý januárový deň užili 
naplno, zabavili sa a budú 

mať záujem sa zúčastniť aj 
ďalších ročníkov. 

K o n e č n é  p o r a d i e : 
1. Wild Boys ´02 Bratislava, 
2. Futbalservis Futsal Team, 
3. FC RTR BPN, 4. ŠK Mak-
roteam Žilina, 5. FK Orion 
Tip Bánovce nad Bebravou, 
6. Pobrežie 2014 Parti-
zánske. Najlepší jednotlivci: 
najlepší strelec - Dominik 
Rolinec (FC RTR BPN), naj-
lepší hráč – Marek Paštrnák 
(Wild Boys ´02 Bratislava), 
najlepší brankár – Michal 
Ku kučka (Futba lser v is 
Futsal Team).  (aj)
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 Dám do  prenájmu garáž na  Severe pri MsKS. 
Tel. 0905 691 305.
 Kúpim  byt v BN – hotovosť. Tel. 0915 845 925.
 Predám 1-izbový byt, veľkometrážny v BN – sídlisko 
Stred, cena dohodou, Tel.  0918 473 251.

INZERCIA

Hlasujte za Žihadielko DENNE do 20. februára!
Minulý rok sa nám 

spoločnou prácou, vytr-
valosťou a  usilovnosťou 
podarilo vyhrať detské 
ihrisko Žihadielko, ktoré 
sa teší svojej návštevnosti 
našich najmenších, od júna 
snáď každý deň. Tento 
rok sa spoločnosť Lidl 
rozhodla posledný krát 
zorganizovať súťaž a  aj 
naše mesto má možnosť 
zapojiť sa. Podmienky 
budú tento rok o  trochu 
zmenené, no veríme, že 
výsledok súťaže sa pre nás 
nezmení. Bolo by úžasné 
a  nebojím sa povedať, že 
výchovné, keby aj tento 
rok ukážeme našim naj-
menším občanom, že ak sa 
zahodia všetky predsudky, 
ľudia sa spoja pre spoločný 
cieľ a  spoločne bojujú, 
dosiahneme niečo veľké.  
Ale poďme sa na to pozrieť 
ako dospeláci. 

Hodnota ihriska je 
87  000 Eur, minulý rok 
sa cena zdala mnohým 
prehnaná, no treba si 
uvedomiť, že ihrisko je 
certif ikované a  tým sú 
zodpovedané všetky otázky.  
Nech už je jeho cena 
akákoľvek, v  našom meste 
je stále hlasnejšie počuť 
dopyt po nových ihriskách 
a  herných outdoorových 
prvkoch. No netreba len 
kričať, ale urobiť niečo pre 
zmenu, po  ktorej všetci 
túžime. Pod nosom máme 
výsledok práce a tiež ďalšiu 
ponuku, ktorú nemôžeme 
nechať ležať v  kúte. Máme 
potenciál urobiť spoločnou 
prácou naše mesto krajším.

Na  to, aby ste mohli  
DENNE hlasovať, budete 
potrebovať telofónne číslo 
a  mai lovú adresu. Ak 
nemáte za ložený mai l, 
pracovníci MsÚ v  sekcii 

Informačno - komunikač-
ných technológií Vám radi 
a  ochotne pomôžu. Regis-
trácia zaberie naozaj len 
pár sekúnd. Potom môžete 
denne poslať až DVA hlasy. 
Jeden tak, že si nájdeme 
ponuku prihlásených miest, 
ktorých je tento rok až 93. 
Všetky mestá budú v  spo-
ločnej kategórii a prvých 10 
vyhrá ihrisko.

Svoj druhý hlas môžete 
odovzdať tak, že si zahráte 
jednoduchú hru. Tento 
rok sa bude triafať gulička 
vybranej farby do  guličiek 
tej istej farby. V  hre treba 
nahrať aspoň 200 bodov 
a treba ju hrať 3 minúty. 

D o   h l a s o v a n i a 
o  ihrisko Žihadielko sa 
môžete zapojiť opäť od 13. 
januára až do 29. februára 
2020.

Postup je nasledovný: 1. 
Do vyhľadávača na Vašom 

mobi le a lebo počítači 
zadajte https://zihadielko.
lidl.sk. 2. Z ponuky vyberte 
možnosť REGISTRÁCIA 
a   p o s t u p u j t e  p o d ľ a 
pokynov. 3. Zadajte svoje 
telefónne číslo a  mailovú 
adresu a  čakajte overovací 
kód. 4. Otvorte si mailovú 
schránku a kliknite na link, 
ktorý Vám prišiel od  spo-
ločnosti LIDL. 5. Spomedzi 
miest z  ponuky vyberte 
Bánovce nad Bebravou 
a  odošlite svoj hlas. 6. 
Zahrajte si hru s  Včielkou 
Majou. 7. Opakujte každý 
deň až do 29.2.2020

Prvého marca 2020 sa 
Slovensko zobudí do povo-
lebného rána. Na výsledky 
všetkého druhu budeme 
netrpezlivo čakať aj my, hla-
sujúci. Tie budú priebežne 
zobrazované každý deň 
súťaže, okrem posledného 
týždňa. Anna Struhárová
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týždenník občanov 
mesta Bánovce nad Bebravou

DRAŽBA dňa 25.02.2020 o 11.00 hod.
miesto konania: Notársky úrad Mgr. Tatiana Vršanská, 

Družstevná 2, 831 04 Bratislava, zasadacia miestnosť
predmet dražby: súbor nehnuteľností (spoluvlastníckych podielov 

na pozemkoch) evidovaných Okresným úradom Bánovce nad 
Bebravou, katastrálny odbor, k.ú. Čierna Lehota, obec Čierna 
Lehota, okres Bánovce nad Bebravou, zapísaných na LV č. 703, 

682, 527, 467, 765, 373, 372, 115, 240, 468, bližšie špecifi kovaných 
v súpise všeobecnej podstaty úpadcu Mgr. Jana Hanulová, č. k. 

2K/26/2014 zverejnenom v Obchodnom vestníku SR č. 125/2018 
dňa 29.06.2018

najnižšie podanie 36.500,- EUR (s možnosťou zníženia najnižšieho 
podania až na 10.950,- EUR)

Viac info na tel. č. +421 2 33889333, offi  ce@crossdefault.sk

Kúpele so zľavami
Obyvatelia Bánoviec nad 

Bebravou môžu aj v  tomto 
roku využiť viaceré zľavy 
v  Kúpeľoch Trenčianske 
Teplice. Mesto Bánovce nad 
Bebravou sa zapojilo do akcie 
Kúpele v  regióne, v  rámci 
ktorej je možné si denne 
uplatniť 50 % zľavu na vstupy 
do  všetkých termálnych 
bazénov a 30 % zľavu na vstup 
do bazéna Grand. Akcia platí 

v období od 2. januára do 29. 
februára 2020. Zľava bude 
poskytnutá po  preukázaní 
sa občianskym preukazom 
osobám starším ako 18 rokov 
s trvalým pobytom v našom 
meste. Zľavy sú neprenosné 
a platia vždy pre jednu osobu. 
Odporúča sa rezervácia 
vstupov. Viac informácií 
na  www.kupele-teplice.sk . 
 (MsÚ)


